
Verksamhetsplan 2015 för rasklubben Alaskan Malamute

Eftersom varken jag eller nuvarande styrelse kommer att sitta kvar känns det inte rätt att 
skriva en Verksamhetsplan för en ny styrelse. Eftersom stadgarna säger detta så lägger 
avgående styrelse ett förslag till Verksamhetsplan, där tillträdande styrelse får 
betona/fördjupa de delar som de anser.

Styrelsen bör
- verka för att öka intresset för meriteringar och att vara aktiv med sin malamute / sina 
malamuter inom alla lämpliga områden. 

- hitta nya vägar för att få nya och gamla medlemmar att engagera sig i klubbens 
verksamheter

- skapa en god stämning i klubben som lockar till engagemang och deltagande

- ta vara på möjligheterna med de nya medierna och ny teknik

Rent konkret innebär detta att se till att ordna samlingar ex; vandringar (fjällvandring) och 
körningar (Björnrundan), Malamutespecialen med utställning, meriteringar (minst 2), 
Malamuteveckan.

I tillägg till detta skall klubben värna och utveckla rasarbetet och god uppfödning, bl a genom
RAS

 Lycka till önskar

eu. Christer Afséer, avgående ordf.


